
Zápis č. 1/2020 

Ze společného zasedání Provozní komise ZO DP-ED, 
zástupců OSPEA, ZO OSD, ZO FVZ-MHD a NOSDDPP       

konané 10. 1. 2020 ve vozovně Žižkov 
 

Přítomni: 

Za ZOOS DP-ED: pp. Polák (VO), Hejlík (ŽI), Jindová (PA), Ryba (SA), 

Dušková (KO) 
Za OSPEA: pp. Mařík (HL), Paseka (SA), Parma (KO) 

Za ZO OSD MOTOL: p. Pakosta (MO) 
Za ZO FVZ-HMD: p. Tončev MO 
Za 100510 : p. Herfurth 

 

Pan Herfurth informoval o zkušebním zavedení přestávek na l. č. 8 ve 
smyčce Starý Hloubětín bez oddělení od vozu, platné od 21.1.2020. 

 

Kontrola zápisu PKJT a PK po přečtení byly zápisy schváleny. 

Poté komise pokračovala v jednání, z kterého vznikly tyto 

podněty: 
 

Nové podněty komise PEK: 

 
1) Úklid WC na Výstavišti je velmi žalostný, řidičem hlášeno na PDT. Druhý 

den byla situace naprosto stejná. Náprava nebyla provedena. 
2) Na větším počtu konečných zastávek nejde topení (např. Barrandov, 

Spořilov.) 
3) V období vánočních svátků byla značně zhoršená kvalita úklidu vozů a 

nebyl doplněný písek. 

4) V poslední době dochází u některých vozů k nevyhlášení některých 
zastávek. Nejčastěji se jedná o zastávky Kabešova, Dubečská a 

Korunovační. 
5) Jak bude zajištěn úklid na konečných, které budou osazeny 

mikrovlnkami? V současné době se na řadě konečných úklid zhoršil. 

6) Při řešení SH nebo stížností postupovat dle pravidel pro přiznávání 
výkonnostních odměn ŘT. Pokud řidič bude žádat přítomnost zástupce 
OO tak toto umožnit. 

7) Některé vozy 15T vozovny MO mají špatně nastavené reflektory, hlavně 
levý oslňuje protijedoucí řidiče. 

 
Příští jednání komise se uskuteční 7.2.2020 od 8:00 ve vozovně 

Žižkov. 

 
Zapsal: Polák 
 


